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PROTOKOLL NR 2, 2008-2009 
 
Tid: 2008-08-16 och 17 
Plats: Djäkneskolan i Skara 
 

Beslutande: GRO P-O Damberg, DG Lars Kuntze 101-A, DG Sören Wigren 101-B, 
DG Carles Sundström 101-GD, DG Pär Oremo 101-N, DG Patrik Persson 101-P, 
DG Ronny Quist 101-S, DG Lars-Erik Gustafsson101-SM, DG Magnus Johansson 
101-SV, DG Åke Sandberg 101-U, DG Larsolof Wallinder 101-VG. 

 
 
§ 20 Mötets öppnande 

GRO P-O Damberg informerade om IP`s besök hos oss och hälsade också VDG-
arna välkomna till en nygammal ordning och öppnade mötet. 

 
 
§ 21 Val av sekreterare för verksamhetsåret 
 VGRO Jan Lofjärd valdes till sekreterare för verksamhetsåret. 
 
 
§ 22 Val av justeringspersoner 

DG Patrik Persson 101-P, samt DG Ronny Quist 101-S väljs att justera protokollet. 
 
 
§ 23 Anmälan om övriga frågor 
 § 39 D Läge medlemsenkät 
 § 39 E Lions kassar Röda Fjädern 
 § 39 F Rutinpärm-förslag-motioner 
 § 39 G Brunnar i Indien 
 § 39 H NSR 
 
 Punkt B på listan flyttas till § 30 
 
 
§ 24 Fastställande av föredagningslistan 
 Med ovanstående tillägg fastställdes ärendelistan. 
 
 
§ 25 Motion nr 7. 2 åriga mandat 

GRO informerade om bakgrunden till motionen, den var uppe på RM och det 
beslutades att AU skulle bereda ärendet inför ett beslut. Underlaget föredrogs och det  
diskuterades en del runt innehållet.  
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Beslut:  
1. GR beslutade att överlämna underlaget till IP men samtidigt fortsätta 
arbetet med detaljer och tankar runt det praktiska runt ett möjligt  
införande. 

 
 
§ 26 Kommittérapporter  

A. FUU. PDG Bengt-Arne Bengtsson redogjorde för arbetet runt medlemsenkäten 
och processen under framtagandet av densamma. Datumet för inskick skall vara 
30 september och sedan skall resultatet sammanställas av FUU och publiceras  i 
riksmötestrycket inför RM 2009. Flera talare diskuterade vissa frågors vara 
eller inte vara och någon ville ha in fler frågor. Tidsaspekten diskuterades också 
och majoriteten tyckte att tiden var för knapp. Bengt-Arne upplyste forumet om 
svårigheten med att ta in fler frågor, då tidsplanen kan bli svår att hålla Han 
informerade vidare om att enkäten skall skickas ut till LP i varje klubb via 
email, enkäten kommer också att finnas på nätet för nedladdning. GRO P-O 
gjorde klart att behovet av ett beslut idag var nödvändigt för att kunna hålla 
tidsplan för beslut på RM 2009. 
Bengt-Arne tog också upp frågan om ett tillsättande av ett utbildningsråd för att 
kunna behandla vissa frågor. PCC Finn Bangsgaard upplyste mötet om att ett 
utbildningsråd har funnits men att det inte varit aktivt under de sista åren.. 
Bengt Arne informerade också om att vid mötet med IP kom det fram att 
distriktens MO och EO bör involveras mer i arbetet. Intentionen är att kalla 
distriktens MO och EO till det LDC-seminarium som skall hållas under hösten. 
På fråga från Bengt-Arne om distriktsbidrag för seminarier informerade GRO 
om att detta redan var intecknat i budgeten. 
 

Beslut:  
1. GR beslutade att med en förlängning av svarstiden till den 31 
oktober så kan enkäten skickas ut 

 
Beslut: 

2. GR beslutade också att godkänna enkäten för utskick 
 
B. Kommittén för Hjälpverksamhet. 

1. Lägesrapport om projekten 
IRD Bengt Almqvist föredrog bilaga 26. DG Pär Oremo hade en fråga 
gällande en stor beställning av tält som skulle ha gjorts. PDG Reino 
Wikström svarade att det var tälten till Kina som var beställda, levererade 
och betalda. 

 
Beslut: 

1.  GR noterar bilaga 26 och lägger den till handlingarna. 
 

2. Tältaktiviteten. 
IRD Bengt Almqvist föredrog bilaga 21. och föreslår GR att besluta enligt  
bilagan. Han föreslår också att namnet BQtL ändras till Sveriges Lions  
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katastrofbistånd. Mycket diskussioner runt frågan där det bl.a. diskuterades 
om vilken hatt som projektet skall ligga under. Rent praktiska frågor gällande 
inköp, konton och kontakter mot Räddningsverket (RSV) belystes. Frågor 
runt stadgarna när det gäller förslaget och deras begränsningar diskuterades. 
Frågan om återremiss kom också upp. GRO PO informerade om att 
tältaktiviteten är ett MD-projekt och då har också GR rätt att göra ändringar 
gällande utförande. 
 

Beslut: 
1. GR beslutar att återremittera förslaget till.AU. 

 
3. Restaurangskolan. 
AU har av GR fått i uppdrag att utreda om särskild projektcontroller behöver 
tillsättas samt att tillse att projektläget redovisas. 
AU föreslår GR att MD´s controller Lars Gunnar Holmberg helt enligt          
sin uppdragsbeskrivning också fungerar som controller i projektet 
restaurangskolan i Oradea/Rumänien. 
 

Beslut: 
1. GR beslutar att gå på AU ś förslag. 

 
DG Pär Oremo uttryckte flera deltagares tankar och efterlyste 
information/rapport om status på projektet till nästa GR-möte i november 
 

Beslut: 
2. GR beslutar att ålägga projektledaren för projekt restaurangskolan 
Christer Fält att inkomma med underlag. 

 
 

3b. PCC Björn Wahlenius informerade om statusen på Casa Minunata. 
Adrianas man Hector arbetar nu på skolan sedan den förre medarbetaren 
slutat. Han uttryckte också en viss oro när det gäller bankkontona för Casa 
Minunata och Restaurangskolan, teckningsrätt för bägge kontona finns på 
skolan . Björn vill att MD´s controller håller ett öga på detta. 
 

a. Rapport från Handikappfonden 
 

Beslut: 
1.   GR noterar bilaga 23. och lägger den till handlingarna. 

 
b. Sveriges Lions Hjälpfond 

PID Heinz Ondrejka informerade om fondens bakgrund och ändamål 
 
Beslut: 

2.   GR noterar bilaga 28 och lägger den till handlingarna. 
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7. Ungdomsverksamheten. 
 

1. YED Vivianne Eriksson gjorde några tillägg till den aktivitetsplan (bil 27.) 
som skickats in. Hon lämnade sedan över till PCC Lennart Fridén som 
kompletterade med ytterligare information gällande Orkester Norden. 
 PID Bruno Ahlqvist informerade lite om Lions Quests bakgrund och försöken 
att öka antalet Lions Quest kurser samt den tänkta utbildningen av säljare på 
distrikten. Han efterlyste samtidigt tänkbara kandidater i distrikten. Bruno 
informerade också om en tänkt annons i Lärartidningen och undrade om det 
var Ok att ha med Lions 90-konto i annonsen. 

 
Beslut: 

1.   GR noterar rapporten(bil 27.) och lägger den till handlingarna. 
2.   GR beslutar att 90-kontot får användas i annonsen. 
 

 
2. Namnbyte 
AU föreslår GR att i enlighet med Riksmötesbeslut i Uppsala byta ut ordet 
narkotika mot kampen mot droger i tal och skrift. 
 

Beslut: 
1.    GR beslutar enligt med AU´s förslag. 
2.  GR upplåter åt Ungdomskommittén att återkomma med    förslag på 

vad DNO skall heta fortsättningsvis. 
 

 
§ 27 Ekonomi 

Controller Lars Gunnar Holmberg gick igenom det preliminära underlaget för 
administrativa medel (exkl. Världens Barn). Det underskottet skall dras från 
resultatet. Till nästa GR-möte skall det definitiva bokslutet för föregående 
verksamhetsår vara framme (inkl. Världens Barn) Inför nästa GR torde ett 
preliminärt resultat för året föreligga. DG Sören Wigren efterlyste periodiserade 
underlag och fick till svar av Lars Gunnar att så kommer att ske fortsättningsvis. 
Projektmedelsstatus enl. bil.25. Detta gicks igenom och ett par frågor besvarades. 
Ett förtydligande från GR-1 gjordes enl. följande: 
Guvernörsrådet diskuterade den ekonomiska redovisningen, som lämnas vid GR-
sammanträdena. Man fann att hittills tillämpad kontantredovisningsprincip ger en 
allt för osäker bild av verkligheten och då kompetens nu finns inom organisationen 
bör man övergå till mera korrekta redovisningsprinciper med periodisering av 
intäkter och kostnader. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar att de pengar som skall komma från LCIF för inköp  av 
tält skall sättas in på Katastrofberedskapens konto pga. 
förskottsbetalningen som gjorts till BQtL. 
 
2. GR beslutade att ekonomirapporterna: 



 
 LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101‐SVERIGE 

GUVERNÖRSRÅDET 

5

- fr.o.m. verksamhetsåret 2008-09 skall bygga på rimlig 
periodisering av intäkter och kostnader. 

- Innefatta balansräkning. 
- Att intäktsräntan avseende aktivitetsmedel i årsbokslutet 

skulle gottskrivas proportionellt på respektive 
aktivitetskonton. 

 
 
§ 28 Kampanj S ight First II 

PCC/Coordinator Björn Wahlenius informerade om utfallet för kampanjen(se bilagor 
18,19) Det finns fortfarande pengar som inte är skickade till USA, som kommit in 
under juli. Han informerade också om att pressreleasen gällande 
insamlingsresultatet. Det har varit svårt att få ut pressreleasen massmedialt fastän vi 
använt oss av reklambyrå, responsen har varit låg. Björn informerar också om att 
kontot är inte stängt utan det går att skicka pengar fortfarande. 
PID Bruno Ahlqvist upplyste om möjligheten att begära pengarna tillbaka från 
reklambyrån med hjälp av LCI´s PR-avd. 
GRO P-O informerade om den kommande resan till Morogoro för uppföljning av 
förra årets TV inslag. Med TV teamet reser projektledaren VDG Sten Jansson.  
 

 Beslut: 
1. GR noterar rapporten samt bilagor 18 och 19 och lägger dem till 
handlingarna. 

  
 
§ 29 Världens Barn 

IPCC Kenneth Persson informerade om de utskick som har skickats till 
klubbpresidenterna. Ytterligare information kommer att skickas ut så fort den finns 
tillgänglig. Världens  Barn har ett centralt uppstartsmöte i Stockholm den 15/9 och 
efter det kommer det mer information. DG Lars Kuntze informerade om att 
informationsmaterial till guvernörerna fanns i lokalen och att detta skall tagas med 
hem. 
 
Beslut: 

1. GR noterar den muntliga rapporten och lägger den till handlingarna. 
 
 
§ 30 Röda Fjädern 2009- val av Lions styrgrupp och projektgrupp.  

RVN´s ordförande Jan E Hult presenterade nämndens förslag och gav en bakgrund 
till de föreslagna namnen(bil 16).  
DG Charles Sundström lägger fram GR´s motförslag. 
 
Beslut: 

1. GR beslutade avslå RVN´s förslag. 
2. GR beslutade enligt följande: 
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Styrgrupp: 
VGRO Jan Lofjärd  
IPDG Sven –Arne Wennerberg 
PDG Ingemar Andersson   
 

  Projektgrupp: 
  PDG Ingemar Andersson Röda Fjädern general 
  DG Patrick Persson (ansvarig P, N och GD) 
  PDG Barbro Bergström (ansvarig A, B och U) 
  VDG Jan Granlund (ansvarig VG, SM, SV och S) 
  
 Till projektgruppen bör redaktören för The Lion, Maud Nordell adjungeras. 
 

PID Bruno Ahlqvist föredrog bil. 15. och informerade om arbetet när det gäller 
nomineringsarbetet. Det har de sista åren blivit tunnare och tunnare med kandidater 
till poster på MD-nivån. Han yrkar på godkännande av PM. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar enligt lagt PM (se bil 15.) 
 

Efter lunchen fick mötet besök av vår Internationella President Al Brandel som 
presenterade sig själv och sitt Lionsliv. Han slog ett slag för ett program som löper 
under hans år och heter Internationella hjälteutmärkelser. Han var mycket imponerad 
av vår tältaktivitet som han sett med egna ögon i Kina och MD101´s bidrag till 
kampanj Sight First II samt delade i samband med detta ut presidentmedaljer till 
några av dem som drivit projektet CSF ll i Sverige. Närvarande på mötet som utöver 
medaljen också fick en stor applåd var Björn Wahlenius och Jan Granlund. GRO PO 
tog också tillfället i akt att lämna över en reviderad och översatt bil. 20 till IP 
gällande tvååriga mandat. 

 
 
§ 31 Kontoret 

Jan Demuth meddelade att den nya handboken är färdig för leverans i slutet av 
augusti. Cynthias dator är nu uppgraderad och Maud har fått en ny för att kunna 
sköta arbetet med tidningen. Han informerade också om den IT-utbildning som skall 
hållas för de IT-ansvariga i distrikten i september. Syftet med utbildningen är att ha 
samma kunskaper om medlemsregistret för att förenkla supporten i distrikten. 

 
Beslut: 

1. GR noterar den muntliga rapporten 
 

 
§ 32 Convention Bangkok 

GRO P-O informerade om att det mest var goda erfarenheter från begivenheten i 
Bangkok. Några synpunkter har redan tagits omhand av GRO för behandling. 
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Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten. 
. 

 
§ 33 Convention Minneapolis 

GRO PO informerar att nästa års Convention går av stapeln 6-10 juli i Minneapolis 
och att upphandlingen har påbörjats. 
Upphandlingen avser resa för ”vinnare” och övriga medresenärer. 
 
Beslut: 

1. GR noterar den muntliga rapporten. 
 
 

§ 34 RM 2009 
GRO PO informerade om att Riksmötet 2009 hålls i Umeå vi är tillbaka på Kristi 
Himmelfärds helgen 21-23 maj 2009 
 
Beslut: 

1. GR noterar den muntliga rapporten 
 
 
§ 35 Motion nr 5 i Uppsala- profilprogram 

Redaktören Maud Nordell föredrog valda delar av bil. 12 och kompletterade med 
ytterligare information, hon gjorde klart att det inte gäller att ta fram ett totalt 
profilprogram för oss. Ett sådant finns redan framtaget och det håller också på ett 
arbete med uppdatering i Oak Brook. Det som menas i motionen är att en enhetlig 
mall/enhetlig struktur för hemsidor på multipel och distriktsnivån skall tas fram. 
Detta är för klubbarna endast en rekommendation.  
AU föreslår GR att ge Maud och Cynthia i sina yrkesroller i uppdrag att ta fram en 
enhetlig struktur för hemsidor från klubb till multipelnivån. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar enligt AU´s förslag. 
 
 
§ 36 Fortsättningen Varumärkeskampanjen 

Redaktören Maud Nordell vidareutvecklar informationen i bil. 13. Hon vill att GR 
beslutar att fortsätta med aktiviteten. Det var mycket diskussioner runt olika 
lösningar. 
AU föreslår Gr att det tillsätts en arbetsgrupp (Maud Nordell, Claes Christel) för att 
ta fram en profilkampanj för att presenteras på GR-mötet i november. Under tiden 
diskuterar Guvernörerna i sina distrikt frågan runt matchning av medel. De medel 
som kan komma in till distrikten skall också användas i respektive distrikt. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar enligt AU´s förslag. 
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§ 37 The Lion 

Redaktör Maud Nordell informerade om att formatet på tidningen kommer att bestå. 
Tidningen kommer ut med 6 nr per år + riksmötestrycket. Maud efterlyser fler 
annonssäljare, om någon vet någon så ta kontakt med Maud. Under sommaren har en 
del av vår annonsering gällande sista delen av varumärkeskampanjen gått i repris i 
massmedia och utan kostnad för oss. Detta gäller också den film som användes i 
Världens Barnkampanjen 2008 som nu har gått i en lite längre repris. 
Hon slog också ett slag för det profilmaterial som finns att hämta på webben. 
 
Beslut: 

1. GR noterar den muntliga rapporten 
 
 
§ 38 IT 

GRO PO föredrog bil.14. DG Pär Oremo belyste vikten av att IT-funktionen 
fungerar. Sedan diskuterades mycket runt olika problemställningar runt IT-
kommitténs avgång och frågor runt systemstödet samt support. DG Lars Kuntze 
menar att utbildning av personalen på kontoret borde lösa supporten på kort sikt. 
GRO PO upplyste om att distriktens IT-ansvariga skall ha ett möte i september. Jan 
Demuth informerade om att de frågor som har diskuterats på dagens möte kommer 
upp på mötet i september. 
 
Beslut: 

1. GR beslutade att AU samlar upp frågeställningarna från IT-    mötet 
och behandlar dessa. 

 
 
§ 39 Övriga frågor 

A. A-rapportering 
GRO P-O informerade om vikten av att skicka in den årliga 
aktivitetsrapporten. Guvernörerna uppmanas att få klubbarna att fylla i 
dokumentet. PDG Ralph Ahlqvist upplyste mötet om att blankett A-1 
finna att hämta på www.lions.se. 
 

Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten 

 
 

B. Punkten fördrogs under § 30 
 

C. Motioner-tid för inlämnande. 
GRO P-O informerade guvernörerna om att informera klubbarna om de 
tider som gäller för inlämnandet av motioner. Den 31/10 skall 
motionerna vara inskickade till distriktet och 30/11 skall motionerna ha 
nått till MD, där AU kommer att behandla dessa. 
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Beslut: 
2. GR noterar den muntliga rapporten 

 
D. Läge medlemsenkät 

 
DG Sören Wigren frågade om det fanns någon feedback/status på den 
medlemsenkät som tidigare hade skickats ut. DG Larsolof Wallinder 
som varit samordnare för enkäten meddelade att 9 st  av distrikten har 
skickat ut den, men att allt material inte kommit in ännu. FUU´s 
ordförande Bengt-Arne Bengtsson efterlyste under denna punkt det 
åtagande som Guvernörerna hade gjort på Convention gällande sina 
mål för medlemstillväxt. PID Bruno Ahlqvist kommer att skicka över 
sammanställningen till FUU. 
 

Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten 

 
E. Lionskassar – Röda Fjädern 

DG Ronny Quist informerade om aktiviteten med kassar i sin klubb. 
Han vill att aktiviteten skall tas upp i samtliga distrikt i samband med 
Röda Fjädern-aktiviteten 2009. DG Patrick Persson föreslog att ärendet 
skickas vidare till styrgruppen  i Röda Fjädern kommittén. 
 

Beslut: 
1. GR beslutade att gå på DG Patricks förslag. 

 
F. Rutinpärm-förslag-motioner. 

PCC Annette Eiserman-Wikström föredrog historiken runt framtagandet 
av pärmen samt gick igenom valda delar av densamma. Hon efterlyste 
lösningar på hur man kan lägga in materialet för åtkomst på nätet. 
Arbetet fortsätter. 
 

Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten 

 
G. Brunnar i Indien 

PID Bruno Ahlqvist informerade om sitt möte med en indisk DG vid 
namn Mammath S. Bhatambre på Convention. Han tackade Sveriges  
Lions så mycket för det arbete med brunnar i projektet Water India som 
vi gjort. Projektet genomfördes för ca 20 år sedan men det mesta 
fungerar fortfarande. Han hade även en önskan om ett fortsatt 
samarbete. 
 

Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten 
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H. NSR 
IPGRO Kenneth Persson informerade om tankar förnyandet av NSR 
vilket kan innebära ett annat datum för evenemanget. Förslag finns  
också på att avveckla NSR-AU och ersätta detta med en coordinator. 
Processen löper vidare. GRO P-O efterlyste utvärderingarna från NSR 
på Lidingö. IPGRO Kenneth stöter på NSR-AU igen 
IPGRO Kenneth informerade också lite runt den bok som kommer från 
hjälpkommittén och som delats ut på mötet. 
 

Beslut: 
1. GR noterar den muntliga rapporten 

 
 
§ 41 Nästa GR-möte. 
 Stockholm14-16 november. 
 
 
§ 42 Avslutning 

IPGRO Kenneth Persson tackade för ett väl utfört möte och tackade även 
arrangörerna för deras arbete. 
GRO P-O tackade sedan deltagarna och avslutade mötet. 
 
 
 
 

 
Jan Lofjärd   P-O Damberg 
V GRO   GRO 
 

 
  
Patrik Persson  Ronny Quist 
DG 101 P   DG 101 S 





Bil 14 
2008-07-31 


Sidan 1 av 2 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 2008-2009 


Minnesanteckningar från IT-möte 6 juli 2008, 
Stringenta, Borås 


Närvarande:  
Sune Karlsson  
Stefan Sahlin  
Kjell-Arne Svensson 


- Mötets uppgift. 
Inventering av buggar, funktioner och nya funktioner i Lions medlemsregister för att underlätta 
hanteringen. Prioritera de ändringar/nya funktioner som bör åtgärdas. 


§ 1. Sammanställning medlemsutveckling. 
En differens finns mellan Ingående juli 2008 och dagens datum. Felet orsakas av funktionen för 
avförda medlemmar i nedlagda klubbar. Måste åtgärdas med prioritet 1. 


§2. Möjligheten att skicka flera M-rapporter per månaden. 
P.g.a. förändringarna som skett i reglerna för M-rapporteringen måste en anpassning av systemet 
genomföras gällande klubbarnas M-rapportering. Det är då också lämpligt att öppna för klubbarna 
att kunna registrera fler än en M-rapport för den aktuella rapportmånaden. En sådan funktion 
underlättar också arbetet för support. Detta är en viktig förändring och måste därför prioritet 1 


Sune och Stefan bör fa uppdraget att ta fram ett förslag för presentation för distriktens IT-ansvariga. 
Därefter bör detta genomföras med hög prioritet. 


§3. Mötesuppgifter. 
Mötet diskuterade hur sidan för mötesuppgifter skall utformas. Skall både Styrelsemöte och 
Månadsmöte kunna läggas upp? Skall ytterligare uppgifter om möten kunna registreras? 


Mötet beslutade att inte lägga ner något arbete på detta nu. Endast som synpunkter för kommande 
möte med distriktsansvariga, då frågorna bör tas upp. 


§4. Transfer till/från utlandet. 
Möjligheten för klubbarna att transfergira en medlem till "utlandet" 


Möjligheten för kontoret att lägga in medlemmar i "utlandet" där klubben sedan skall kunna hämta 
en transfermedlem. I dag åtgärdar Sune detta direkt i databasen. 


Behov finns av en programfunktion där kontoret och klubbarna hanterar transfer från/till utlandet. 
Prioritet 3. 


§5. Webformulär för transfer till/från utlandet. 
Ett webformulär där klubbarna har möjlighet att fylla i transfer till utlandet, samt ett formulär att 
återinföra medlemmar som tidigare varit medlemmar i andra eller nedlagda klubbar. Formulären 
skulle underlätta för kontoret att hantera sådana medlemmar. Prioritet 3. 


 


 







Bil 14 
2008-07-31 


Sidan 2 av 2 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 2008-2009 


§6. Gränssnittet för att registrera/avregistrera medlem. 
Texten vid valet registrera transfermedlem: "Viktigt vid intagning av transfermedlem" samt texten 
vid valet avregistrera transfermedlem: "Viktigt när medlem avgår som transfer" tas bort. 
Blanketterna behövs ej fyllas i idag. Prioritet 1. 


§7. Klubbkontroll. 
Funktionen för avstämning av klubbkontroll och familjemedlemmar mot LCLs register förs in på 
Klubbnivå. Ändringen har prioritet 2. 


§8. Funktionen "Skapa underlag för handboken" 
Funktionen att "Skapa underlag för handboken" fungerar mycket bra. 


§9. Listorna, Län och Kommun. 
Stefan ser över och rättar till listorna för sökalternativ till sök klubbar i Sverige. Stockholms- och 
Västernorrlands län finns listat två gånger. Åtgärden har prioritet 2. 


§10. Listor. 
Möjligheten att kunna välja Alla klubbfunktionärer på MD-nivå. Prioritet 2. 


§11. Lista på Distriktsansvariga 
På MD-nivå skall det vara möjligt att ta ut en Excel-fil på distriktsansvariga. Prioritet 2. 


§12. Medlemslista Alla medlemmar i MD 101 
Funktionen att ta ut Medlemslista på Alla medlemmar i MD 101 fungerar inte. Åtgärdas snarast, 
prioritet 1. 


§13. Testservern 
Sune och Stefan undersöker med LCI varför vi inte har tillgång till någon testserver. Prioritet 1. 


§ 14. Distriktsansvarigas uppgift. 
Mötet diskuterade de Distriktsansvarigas uppgift och ansvar. Mötet var helt överrens om att de 
distriktsansvariga måste ta ett större ansvar vad gäller information och utbildning av 
registeransvariga i klubbarna. Mötet anser också att snarast samla alla distriktsansvariga till ett 
informations och utvecklingsmöte där det skulle vara obligatorisk närvaro från alla distrikten. Vi 
ställer upp som sakkunniga. 


 


Halmstad 2008-07-17 


Kjell -Arne Svensson 


Gamla IT-kommitten Kjell-Arne Svensson Sune Karlsson 
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PM om Nomineringar och Val inom MD 101 Sverige  
 
Uppdrag 


I samband med Guvernörsrådets möte i Skövde den 23-24 februari 2008 fick undertecknade, mot 
bakgrunden av oklarheter kring nomineringsarbetet beträffande befattningar inom MD 101 Sverige, i 
uppdrag att utarbeta förslag till enkla riktlinjer. Förslaget skulle vara klart före den sista augusti 2008. 
Förutom undertecknade, Åke Lind, Bruno Ahlqvist och Tauno Mustonen har också nuvarande ordf. i 
Riksvalnämnden, Jan Hulth, deltagit i arbetet. 
 


 


Riksvalnämnden (RVN) 


Riksvalnämndens sammansättning regleras i MD 101:s stadgar § 13. RVNs uppdrag regleras i MD 
101:s arbetsordning §§ 14 – 16b. Arbetsgruppen pekar i synnerhet på att i RVNs uppdrag ingår även 
att ”aktivt delta i arbetet med att söka lämpliga kandidater, om förslag inte inkommer från distrikten, 
bedöma, rangordna, motivera och föreslå kandidater till de val som skall göras”. 
 
RVN skall också övervaka att nomineringstiden som regleras i arbetsordningens § 19 efterlevs. 
 
RVN skall efter nomineringstidens utgång kontakta varje nominerad kandidat för att förvissa sig om 
att kandidaten är tillgänglig för val och för att genomföra en intervju med kandidaten för att kunna 
avge sitt förord. 
 
RVN skall basera sina rekommendationer på inkomna motiveringar och egna intervjuer. Mycket liten 
hänsyn skall tas till s.k. stödnomineringar. D.v.s. nomineringar från andra distrikt än kandidatens 
hemdistrikt om de inte åtföljs av en egen motivering. 
 


 


Distriktsvalnämnd (DVN) 


Distriktsvalnämnden uppdrag regleras i MD 101 arbetsordning §§ 17 – 18. 
 
Distriktsvalnämndens ordförande skall tillse att RVNs utskick i september omedelbart 
vidarebefordras till distriktets klubbar, distriktsråd och ev. även distriktets hedersråd med en tydlig 
uppmaning att inkomma med förslag inom angiven nomineringstid.  
 
Klubbarna skall uppmanas att lämna motivering till varje nominering, vilket givetvis förutsätter god 
kännedom om de nominerade personerna. Denna åtgärd kommer sannolikt att leda till det positiva att 
flera personer, som tidigare inte haft uppdrag inom MD 101, kommer att nomineras.  
 
DVN skall sammanställa samtliga inkomna nomineringar och vidarebefordra dem till RVN inom 
föreskriven tid. DVN lämnar sitt motiverade förord för en kandidat per post. Om någon nominering 
inte inkommit till en post får distriktet nominera en kandidat. (Se MD 101 arbetsordning § 15.) 
 
Samtliga kandidater skall ha givit sitt personliga medgivande till nomineringen innan den 
vidarebefordras till DVN resp RVN.  
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Distriktsguvernörens ansvar 


DG skall tillse att DVN fullgör sitt uppdrag enligt gällande arbetsordning. 
 
DG skall i sitt nyhetsbrev senast i oktober ta upp betydelsen av att MD 101 får så stor bredd som 
möjligt i nomineringsarbetet och uppmana distriktets klubbar att delta i nomineringsprocessen varje 
gång de anser sig känna och kunna motivera en lämplig kandidat. 
 
DG skall givetvis även använda DVN att hantera nomineringar till val inom sitt distrikt. 
 


 


Förslag till beslut vid GR-sammanträdet i Skara 2008-08-16 


 


• Guvernörsrådet antar förelagt PM med checklista som instruktion gällande 
nomineringar och val inom MD 101 


 
• Innehållet i dessa dokument skall fr.o.m. verksamhetsåret 2008-2009 vara en 


obligatorisk del i MD 101:s VDG-utbildning. 
 
 
 


Kristianstad, Kåge och Gävle i juli 2008 
 
 
 
 


Åke Lind                          Tauno Mustonen                                        Bruno Ahlqvist  
LC Wä             LC Skellefteå                                  LC Gävle Norra 
Ordf. 
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Checklista 


 
September 


Riksvalnämndens utskick till samtliga DG och  DVN-ordförande 
fvb till samtliga klubbar 
 
Utskicket läggs ut på hemsidan 
 
Artikel till The Lion 
 


Oktober 


Samtliga DG informerar i sina nyhetsbrev. Informationen skall även behandlas som en 
särskild punkt på dagordningen vid nästkommande zonmöte. 
 


November 


Samtliga klubbar tar upp frågan om nomineringar på sina november- och 
decembermöten.  
 


December 


Senast den 31 december lämnar klubbarna sina förslag till DVN. 
 


Januari 


DVN går igenom förslagen och ger förord. 
 
Redovisning av samtliga förslag samt förord ska vara RVN tillhanda 
senast den 31 januari. 
 


Februari 


RVN redovisar nomineringsläget vid GR-möte 
 


Mars 


RVN levererar underlag till Riksmötestrycket beträffande de befattningar 
som ska väljas av Riksmötet. 
 


April 


 


 


Maj 


Riksmötet resp. GR-mötet i anslutning till RM genomför föreskrivna val. 
 


 
(RVN-PM checklist) 
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Guvernörsrådet        2008-08-01 


Multipeldistrikt 101 Sverige 
 
Röda Fjädern 2009 i samarbete med stiftelsen Hjärnfonden 
 
Bakgrund 
I samband med Riksmötet i Uppsala undertecknades den 16 juni ett formellt avtal mellan Lions MD 
101 Sverige och Insamlingsstiftelsen Hjärnfonden 
om en insamlingskampanj – Röda Fjädern 2009. Vid Guvernörsrådets möte 
fick Riksvalnämnden 2007-2008 i uppdrag att komma med förslag till 
företrädare för Lions och bl a en ”Röda Fjädern-general”. Riksvalnämnden har under sommaren varit 
mycket aktiv och haft ett stort antal kontakter för att få fram ett förslag till företrädare som är 
kompetenta, erfarna och entusiastiska!  
 
 
Överväganden 
Utgångspunkten för Riksvalnämndens arbete har varit avtalet mellan Lions 
MD 101 Sverige och Insamlingsstiftelsen Hjärnfonden. Enligt avtalet ska 
arbetet med Röda Fjädern 2009 ledas av en styrgrupp på sex personer med tre representanter för 
Lions och tre för Hjärnfonden. Exekutivt ansvarig är sedan 
en projektgrupp. Riksvalnämnden har också tagit del av intentionerna bakom avtalet. 
 
Samarbetet med Hjärnfonden löper över två verksamhetsår och Riksvalnämnden 
har fäst stort avseende vid behovet och nödvändigheten av kontinuitet i arbetet. 
 
Riksvalnämnden har även tagit del av erfarenheterna från den senast aktuella insamlingen Sight First 
II och även tidigare Röda Fjädern-insamlingar. 
 
Slutligen har Riksvalnämnden gjort ett omfattande research-arbete beträffande 
möjliga Lions-företrädare för att kunna presentera ett så bra förslag som möjligt till bemanning av 
Röda Fjädern-organisationen.  
 
 
Förslag till beslut 
Riksvalnämnden föreslår Guvernörsrådet besluta: 
 
Styrgrupp 


 


Till Lions företrädare i den s k styrgruppen med ett övergripande ansvar för insamlingskampanjen 
Röda Fjädern  
 
GRO PO Damberg  LC Skara 
VGRO Jan Lofjärd  LC Varberg 
PDG Ingemar Andersson LC Södertälje/S:ta Ragnhild 
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Ingemar Andersson utses även till Lions ”Röda Fjädern-general”. 
 
Ingemar Andersson har varit medlem i Lions sedan 1986 och var DG 1998-99.Medverkade vid 


samordningen av distrikt O och M. I det civila har Ingemar Andersson arbetat med 


personalfrågor fram till avtalspensionen den 1 juli 2008 på Karolinska Universitetssjukhuset. 


 


 


Projektgrupp 
I projektgruppen med ett exekutivt ansvar för marknadsföring och insamling  
ingår en av Hjärnfonden anställd projektledare och som Lions företrädare 
föreslår Riksvalnämnden 
 
”Röda Fjädern-generalen” Ingemar Andersson 
 
Lennart Ahrnlund LC Örnsköldsvik ( Ansvarig: P,N,GD) 
 
Lennart Ahrnlund har varit medlem i Lions sedan 1996 och var DG 2002-2003. Ordf. i  


Hjälpkommittén 2005-2008. 


 


Barbro Bergström LC Torshälla (Ansvarig: A,B,U) 
 
Barbro Bergström har varit medlem i Lions sedan 1992 och var DG 1999-00. Först BYED 2002-


2003 och sedan YED 2003-2004. 


 


Jan Granlund LC Hindås  (Ansvarig: VG, SM, SV, S) 
 
Jan Granlund har varit medlem i Lions sedan 1985 och är VDG 2008-2009.  Har bl a varit  


PRC och senast ansvarig för Sight First II i VG. 


 


Till projektgruppen bör redaktören för The Lion Maud Nordell adjungeras. 
 


Slutligen förutsätts att varje distrikt utser en ansvarig med uppgift att planera, organisera och leda 
Röda Fjädern-aktiviteten, med rapporteringsskyldighet till resp. områdesansvarig. 
 
Efter fullgörande av detta uppdrag anser sig Riksvalnämnden 2007-2008 vara 
entledigad. 
 
 
Åke Lind  LC Wä 
Ordf. 
 
Jan Hulth  LC Eskilstuna 
 
Elisabet Lindqvist  LC Sollefteå/Nipsippan 
 








Bil 18 


2008-08-04 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 2008-2009 


 
Wonderful success of CSF II ! 


 
 
 
Ord som kommer från vår ansvarige ledare Tae-Sup Lee. 
Den 24 juli 2008 rappoterade han att insamlingen hade uppnått 
US$  200 329 267 


 
 
Under dom två år vi i Sverige har samlat in pengar har summan blivit  
US$ 2 190238 
vilket motsvarar 131% av uppsatt mål.  
Eftersom MD-101 har varit uppdelat på två delar är %-talen olika. 
Norra delen IV-6-A  105%.  Södra delen IV-6-B 149%. 
 
 
 
 
Alla distrikt har arbetat utifrån sina förutsättningar och bidragit till vår framgång med projektet. 
I den Europeiska gruppen ( IV ) som har letts av PID Howard Lee har man en rankinglista . 
för distrikten. Antalet är 140 st och här bör man nämna dom tre bästa från MD-101. 
På plats 6 återfinns distrikt S 
På plats15 återfinns distrikt SM 
På plats 23 återfinns distrikt VG  
 
 
 
Pressmeddelande LCI 
 
Det har varit ett samarbete mellan LCI och den Svenska PR-byrån Manning Selvage & Lee. 
Hur utfallet har blivit kan ej redovisas förrän på GR-mötet i Skara eftersom allt ännu inte  
har avrapporterast. 


 
 


 
Bilaga: Pressmeddelande 30 juni 2008. 
Trollhättan 2008-07-30 
Björn Wahlenius/Sivert Bäck 
Sector Coordinator för CSFII 
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Pressmeddelande 30 juni 2008 


 
Lions samlade in över 1,2 miljarder kronor till kampen mot blindhet 


Lions Clubs International Foundation (LCIF) har samlat in över 1,2 miljarder kronor till sitt 
globala flaggskeppsprojekt SightFirst. De medel som under tre år samlats in till kampanjen 
SightFirst II (CSFII) kommer att rädda eller återställa över 37 miljoner människors syn. Lions 
överskred kampanjmålet på 900 miljoner kronor redan i februari och under den sista 
kampanjmånaden samlade Lions in över 120 miljoner kronor. 
 
CSFII avslutades officiellt under den 91 årliga Lions Clubs International Convention i Bangkok, 
Thailand på torsdagen den 26 juni. Över 18 000 Lions medlemmar från hela världen var på plats i 
IMPACT Convention Center då den slutgiltiga insamlingssumman offentliggjordes. 


I Sverige har 14 200 medlemmarna bidragit med över 12 miljoner kronor. 
- Varje distrikt har bidragit med stor iderikedom för att uppnå vart mål. Det har bland annat 
arrangerats aktiviteter så som konstutställningar, kyrkokonserter, juloch påskmarknader och några 
distrikt har även drivit second hand-butiker, säger Björn Wahlenius, en av de två koordinatorerna 
för Sverige i SightFirst kampanjen. 
 
Åtminstone 600 miljoner kronor av kampanjmedlen kommer användas för att begränsa och 
eliminera de största orsakerna till botbar blindhet inklusive starr som är den största orsaken till 
blindhet. Ytterligare 300 miljoner kronor kommer användas för att bekämpa nya och alarmerande 
hot mot människors syn som exempelvis diabetisk retina. Då kampanjmålet på 900 miljoner kronor 
överskridits går resterande pengar, 300 miljoner kronor, till att finansiera forskning och 
rehabilitering även i Europa och USA. 
 
Om SightFirst 
SightFirst är Lions mest ambitiösa och framgångsrika globala projekt någonsin. Projektet startade 
1989 med syftet att bekämpa den botbars blindhet som påverkar mer än 37 miljoner människor över 
hela världen. SightFirst har givit Lions möjligheten att bota blindhet genom att stödja 
starroperationer, uppbyggnad och expansion av ögonsjukhus och kliniker, distribution av medicin 
och utbildning av ögonvårdsspecialister och vårdpersonal. 


För ytterligare information vänligen kontakta: 
Björn Wahlenius, Sector Coordinator för SightFirstII, Lions Clubs International. 
Tel: 0520-48 04 21, 0706-55 11 31 
E-post: morrisl2@telia.com 


Marie Angselius, presskontakt MS&L 
Tel: 0709-40 58 37 
E-post: marie.anaselius@mslpr.se 
 
 
Lions Club International Foundation (LCIF) är Lions Clubs Internationals övergripande 


välgörenhetsorganisation och är en av världens största med 1,3 miljoner medlemmar i 200 länder. 


Lions startade kampanjen SightFirst 1989 och har sedan dess finansierat 7,3 miljoner 


starroperationer, förhindrat allvarlig synnedsättning för 27 miljoner människor och förbättrat 


synvården för hundratals miljoner människor. För mer information besök vww.lions.se eller 


wwwJcif. orq. 
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Hjälpkommittén MD 101 
Bengt Almqvist 


 
 
Förslag till AU angående tältaktiviteten 
 
 
Av verksamhetsplanen för 2008-2009 framgår att tältprojektet ’Bring Quality to Life’ 
är en del av katastrofberedskapen. Verksamhetsplanen har godkänts av Riksmötet. 
 
Enligt avtal om samarbete vid internationella katastrofer mellan Statens Räddningsverk 
(SRV) och Lions Clubs International MD 101 Sverige (Lions) har Lions förbundit sig att 
köpa 
in tält och tillbehör och ansvara för leverans och kostnader till SRV:s tullager i Kristinehamn. 
SRV ansvarar för kostnader och former för transport från SRV:s tullager till 
katastrofområdet. 
 
Enligt avtalet skall leverans av tält till katastrofområdet ske efter beslut av SRV och muntlig 
överenskommelse mellan SRV och Lions. Enligt Stadgar för Katastrofberedskapen leds 
Katastrofberedskapen av Guvernörsrådets ordförande och Kommittén för hjälpverksamhet 
med Guvernörsrådets ordförande som ordförande. I enlighet härmed skall beslut om leverans 
fattas inom Katastrofberedskapen. Vid den muntliga överenskommelsen skall Lions 
företrädas av ordföranden i Kommittén för hjälpverksamhet (IRD). 
 
Kommittén för hjälpverksamhet ansvarar för att – så långt som kommittén bedömer det 
finansiellt möjligt - nya tält köps in. Fakturor attesteras av kommitténs ordförande. 
 
Hjälpkommittén gör en överenskommelse med LC Kristinehamn om att klubben tar ansvar 
för allt arbete med tälten mm i Kristinehamn. 
Klubbarnas bidrag till inköp av tält, kaminer och filtar sätts in på Katastrofberedskapens 
konto. Riksmötet beslutade om bidrag till Katastrofberedskapen med 100 kronor/medlem. 
 
Guvernörsrådet bör fatta dels ett konsekvensbeslut angående tältprojektet ’Bring Quality to 
Life’, dels ett inriktningsbeslut angående tältverksamheten inom Katastrofberedskapen. 
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Rapport till Gr-möte 16-17 augusti 2008. 


 


Riksmötet i Uppsala beslutade om riktlinjerna för hjälpkommitténs arbete inom handikappområdet: 


- Att Handikappfonden skall fortsätta utdelningen av Bragdlejon och livskvalitetspriserna och ha 
möjlighet att komplettera med andra områden efter beslut av Guvernörsrådet. 


- Att Handikappfonden skall bereda olika förslag till Handikapprojekt eller Handikappstöd och 
därefter presentera förslagen för guvernörsrådet som beslutar i ärendet. 


- Att Handikappfonden skall fortsätta att utveckla aktiviteten ”Gör din kommun tillgänglig” 
Information skall nå fram till samtliga klubbar. Direktkontakt mellan Handikappfonden och de olika 
distriktens handikappansvariga skall upprättas för att möjliggöra arbetet. Arbetet inom hörselområdet 
aktiveras. 


- Att rekommendera bidrag till Handikappfonden med minst 40 kronor per medlem, varav 20 kronor 
skall användas som aktivt stöd till Svensk handikappidrott och dess satsningar på 
Paralympicdeltagande.  


Vid verksamhetsårets slut avslutade PCC  Börje Jonson en lång och beundransvärd insats inom 
handikappområdet. Hjälpkommittén skall efter bästa förmåga fortsätta det fina arbete som börje 
påbörjat. 


Undertecknad kommer att närvara/representera Lions vid Svenska Ungdomsspelen på Stockholms 
stadion den 30 augusti. 


 


Alf Bakken 
Ledamot hjälpkommittén/handikappansvarig 
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Rapport till GR-mötet i Skara 16-17 augusti 2008 
 
Lägesrapport  
 
Projektet Maarja Village, Estland 
Projektet är avslutat och slutrapporten är från juni 2005. En mindre del av projektmedlen 
återstår och kan användas för uppföljning av projektet.  
 
 Projektet särskolan Puiatu i Viljandi, Estland 
Projektet är avslutat och slutrapporten är från januari 2007. En mindre del av projektmedlen 
återstår och kan användas för uppföljning av projektet.  
 
Projektet Novocybkov, Ryssland 
Projektet är avslutat och slutredovisades vid GR-mötet den 11 november 2006. Därefter har 
GR beslutat att bidra med ytterligare 40 000 kronor till hängrännor. Även därefter återstår en 
mindre del av projektmedlen som kan användas för uppföljning av projektet. 
 
Projektet Bring Quality to Life 
Lions har levererat tält, kaminer och filtar enligt följande. 
År 2005 225 tält 225 kaminer  Pakistan 
År 2006 40  tält 


291 tält (sjv) 
140 tält 
 


 
 
 
 


 Serbien 
Libanon 
Sri Lanka 
 


År 2007 93 tält 93 kaminer  Peru 
År 2008 91 tält (sjv) 


144 tält 
585 tält 
700 tält 


90 kaminer 900 filtar Kirgizistan 
Burma 
Sichuan 
Sichuan 


 
Hittills är således 2 309 tält levererade till ett värde av 876 177 USD. 
 
Lions har i lager hos Räddningsverket (SRV):  
292 vintertält 
117 fotogenkaminer 
200 vedeldade kaminer 
14 sjukvårdstält 
 
Restaurangskolan i Oradea 
Nordiska Samarbetsrådet beslutade i januari 2006 om projektet Restaurangskolan i Oradea, 
Rumänien. Inför Riksmötet 2008 minskades projektet till att omfatta endast byggnaden för 
Restaurangskolan. Byggnadsarbetena har nu påbörjats och byggnaden beräknas vara färdig  
i juni 2009. 


 
 


Bengt Almqvist 
IRD  
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KOMMITTÉN FÖR BARN - OCH 
UNGDOMSVERKSAMHET 


 
2008-2009 


 
 
 


AKTIVITETSPLAN 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordf Vivianne Eriksson  
 
2008-08-10 
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MANDAT 
Kommittén för Barn - och ungdomsverksamhet arbetar på uppdrag av 
Guvernörsrådet. 


 
UPPGIFTSBESKRIVNING 
I kommitténs uppgifter ingår Ungdomsutbytet, LEO, Narkotika – Lions Quest och 
Orkester Norden. Mult ipeldistriktets verksamhetsplan för 2008-2009  är grunden för 
kommitténs arbetsuppgifter och aktiviteter. Jag hänvisar till den vad gäller syften och 
ställningstagande som finns formulerade för varje verksamhetsområde. 
Nedanstående mål är hämtade från MDs verksamhetsplan.    


 
BUDGET 
Ca  84 000 kronor  ( seminarier, resekostnader, kommittémöten, Gr-möten, Riksmöte 
).  
 
 
Ungdomsutbytet 
 
Mål 
• Tre distrikt inom mult ipeldistriktet skall under verksamhetsåret arrangera 
internationella läger. Motsvarande antal svenska ungdomar skall ges möjlighet att 
delta i läger i andra länder. 
• Att samtliga distrikt deltar aktivt och solidariskt i detta arbete. 


 
Aktiviteter  
Distrikten VG, SV, GD anordnar läger sommaren 2009 
Camp Lyse; 26 juli – 8 augusti,  värdfamilj 19 – 26 juli 
Lions Camp Isaberg; 2 augusti – 16 augusti, värdfamilj  26 juli  –  2 augusti 
Lions Sälen Adventure Camp 2-  augusti 16 , värdfamilj  26 juli – 2 augusti 
Arbetet inom ungdomsutbytet innebär hantering av information,  kommunikation med 
samordnare i ca 35 länder, logistikhantering och ett nära samarbete med distriktens 
YEC. 
  
Viktiga datum 
 
September   YEC-utbildning  19-21 sept  
Oktober   YE – möte Europaforum  2-4 okt 


Färdigställande av Lägerkatalog 
Utskick av katalogen till samtliga klubbpresidenter  


November   GR-möte 14-16 november  
December   Prel ansökan t ill YEC 15 dec  


Prel ansökan t ill YED 31 dec 
Januari   Prel antagning till Y EC 15 januari  
Februari  Def ansökan till Y EC 
   Def ansökan till Y ED 
   GR-möte 
Mars   Utbytesarbete 
April   Def bekräftelse till Y EC 
   Utarbeta resehandledning 
Maj   Riksmöte, utställning, materialutlämning 
Juni   Utskick biljetter  
Juli-augusti  Rapporter  
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LEO 
 
Mål 
Uppmuntra och stödja distrikten i bildandet av nya LEO-klubbar. 


 
Aktiviteter 
LEO – seminarium  anordnas den 21 september, samtliga distriktsansvariga inbjuds. 
Vilka ytterligare aktiviteter som kommer att anordnas kommer att planeras ( inom bef 
budgetramar )  och diskuteras tillsammans med distriktsansvariga.   
 
 
Narkotika – Lions Quest 
 
Mål 
• Att distrikt och klubbar jobbar för att nya hundar sponsras för att hjälpa till i kampen 
mot droger. 
• Att alla distrikt har en Lions Quest- ansvarig med ansvar att verka för spridning till 
skolor, information till klubbar och zoner. 
• Att alla distrikt har 2-3 utbildade ”Lions Quest-säljare” för bokning av kurser.  


 
Aktiviteter 
Arbetsmöte i slutet av aug, deltagare; Stefan Kanders Lions Quest , Willy Bäckström och 
Vivianne Eriksson. Preliminärt datum för DNO- konferensen  är den den 20-21 september.  
 
En handlingsplan kommer att utarbetas i samråd med distriktens DNO. Det f inns ett förslag till 
utbildning av ”Lions Quest säljare” framtagen och den informationen har gått ut  till DNO och 
övriga i distrikten. 
 
För övrigt angående  aktviteter  inom Narkotika – Lions Quest återkommer Willy 
Bäckström  med kompletterande information.  


 
 


Orkester Norden 
 
Mål 
Att genom uppföljning av tidigare riksmötesbeslut ge ekonomiskt stöd samt att klubbarna 
uppmanas att även stödja ungdomar lokalt som uttagits att medverka. 
 
Aktiviteten bör på ett mer tydligt sätt kopplas till ungdomsverksamheten. 
 
Aktiviteter 
Jag återkommer  med kompletterande information om hur kommittén kan utveckla samarbetet 
med Orkester Norden. Under GR-mötet I Skara kommer vi att ha ett första möte för att 
diskutera vidare.    


 
 
Ansv ariga: 
Utresande ungdomar och LEO YED Vivianne Eriksson 


Inresande ungdomar BYED Ann-Cathrine Carlsson 


Narkotika-Lions Quest PDG Willy Bäckström 


Orke ster Norden PDG Lennart Fridén 
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Rapport från Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond för perioden 070701-080815 
 
 
Under ovanstående period har styrelsen haft 4 protokollförda möten varav 2 telefonmöten. 
Vi har behandlat 33 ansökningar. Av dessa har 14 beviljats bidrag med sammantaget 44.500. 
 
Under samma period har stiftelsen erhållit öronmärkta bidrag till Sight  First,  Nepal –projektet i 
distrikt 101 SV  och forskning mot prostatacancer m. fl.  till  belopp om  
128.000, 69.000, 193.000. 
 
I en skrivelse till samtliga distriktsguvernörer och i tidningen The Lion har styrelsen försökt 
förtydliga avsikten med Insamlingsstiftelsen, vilket tyvärr har resulterat i  misstolkningar som 
föranledd vissa klubbar att vidarebefordra ansökningar till styrelsen utan motivering varför 
klubbarrna inte själva kan stödja dessa ansökningar. 
Styrelsen har använd en ekonomisk värdering som i praktiken innebär ett en sökande vuxen lever på 
något när eksistens minimum. Gruppansökningar från idrottsföreningar och ungdomsföreningar har 
alla fått avslag.  
 
Insamlingsstiftelsens ändamål är att inom ramen för Lions hjälpverksamhet från allmänheten samla 
in, förvalta och utdela medel inom Sverige eller utomlands för hjälpverksamhet bland sjuka, 
handikappade eller på annat sätt hjälpbehövande 
-vård, fostran eller utbildning av barn och ungdomar, 
främjande av vetenskaplig forskning med humanitär inriktning. 
 
Styrelsen har för avsikt att närvara vid GR-mötet i den 16 augusti för att klarlägga riktlinjerna för och 
tolkningen av ovanstående ändamål. 
 
 
På styrelsens vägnar 
 
 
Allan Larsen  
Ordf. 
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Yttrande med anledning av den av RM beslutade motionen om profilprogram. 
 
 
På Riksmötet i Uppsala 2008 beslöts att  bifalla motion 5 från LC Skellefteå om Profilprogram. 


 
Då undertecknade, Cynthia Lo som webbmaster och Maud Nordell som publisher, ansvarar för innehållet 


och skötseln av MDs hemsida (enligt beslut GR 6 2004/2005 §62, bilaga 35) med domännamn www.lions.se 


vill vi ge våra infallsvinklar på ämnet.  
 


Enligt samma GR men § 43 ”Policy för MDs hemsida” regleras ansvaret för MD, distriktens och klubbarnas 


hemsida. I policyn, som föregicks av diskussioner med dåvarande IT kommittén, sägs att  MD inte ansvarar 
för distrikten och klubbarnas hemsidor, men att dessa rekommenderas att  utse efter MDs organisation en 


webbmaster, publisher som är ansvarig utgivare samt editors. Att på distriktens nivå PR ansvariga är 
lämpliga som publisher.  


 


Vi ansåg då och anser fortfarande inte, att  MD kan vara en kontrollinstans vare sig för klubbarnas hemsidor 
eller för distriktens, såväl innehållsmässigt som formmässigt. Dels av administrativa skäl – byråkrati – och 


dels av det faktum att Lions är en frivilligorganisation och inte ett  företag och att frivilligheten på lokal nivå 


tarvar en viss självständighet som också bör ge utrymme för glädjen att få profilera sig på orten.  
 


Lions logotype regleras av LCI. På MD tog vi fasta på hur LCIs hemsida ser ut, såg ut, då vi skapade 


MDs hemsida, allt för att Lions ska se  någorlunda lika ut var en man tittar i  världen.  
 


När nu Riksmötet beslutat om att utarbeta en ”gemensam malldriven struktur för hemsidan” som ”enkelt 


t illhandahålls t ill distrikt och klubbar” anser vi att , vi på MD kontoret som redan har denna funktion för MD 
(och som är betalda av medlemmarna för att utföra jobbet) bör få uppdraget.  


 


Motionären har redan uttryckt att  på nationell och distriktsnivå skall denna gemensamma struktur användas. 
Och för klubbarna en rekommendation.  


 


Man kan gå tillväga på flera sätt för att  få denna enhetliga profil, en del av vägarna kostar mycket pengar. Ett  
exempel är Norge vars tekniska lösning kostar 200 000 norska kronor per år. Detta tillåter klubbarna att  


logga in och redigera respektiva sidor utan att  behöva köpa ett avancerat editorprogram eller  kunna 
programmet fullt  ut. 


 


Att vända sig till en extern webbyrå kostar också pengar. Då Riksmötet inte tagit beslut om att  ge några 
pengar för att  verkställa motionärens intentioner och ej heller att  detta tagits hänsyn till i den budget som 


samma Riksmöte beslutat om, förslås att  den tekniska kompetens som faktiskt finns på kontoret och som 


medlemmarna redan idag betalar för, används för ändamålet.  
 


När det gäller profilprogram i övrigt kostar det också pengar om man ska gå till en extern byrå för att  


utarbeta. Det finns redan ett  befintligt profilprogram, LCI 101-0301 A, och som reglerar hur brevpapper, 
kuvert, färger på logotype, visitkort, bordstandar, flaggor med regler om typsnitt och färger. Och allt  enligt 


standard från LCI, som styr mycket av profilprogrammet. Detta program bör dock kommuniceras ut i 


organisationen och ses över mot idag gällande regler/profilprogram från LCI.  
 


 


Med vänlig hälsning 
 


Maud Nordell   Cynthia Lo 
Publisher    Webbmaster 


MD 101    MD 101 
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Förslag till Guvernörsrådet  på att fundera på en fortsättning av varumärkeskampanjen. 
 
 
Bakgrund: 
I tre år har Lions investerat i en annonsering för att stärka varumärket Lions. Detta kombinerat med aktiviteter 
bland klubbarna under annonseringstillfällena har utgjort en 3-årig varumärkeskampanj.  
 
Totalt har drygt 2 miljoner kronor investerats i detta under 3 år, vilket är cirka 700 000 per år i annonsering. 
(För exakta summor hänvisas till rapporter till GR från arbetsgruppen för varumärkeskampanjen.) 
 
Annonserna har varit utformade för att ge innehåll åt Lions kända logotype, vad är och gör Lions och vad står 
Lions för.  
 
Annonseringen har skett i kvällspressen (Expressen, Aftonbladet, Kvällsposten och GT) och följts upp av 
rikstäckande facktidningar/månads/veckotidingar såsom Villaägaren, Svensk Golf och Hus & Hem med fler. 
(Se bilaga 121 från GR 7.) 
 
Mer än 60 % av svenska folket mellan 15-79 år har nåtts av Lions budskap över hela riket cirka 3-4 gånger 
varje annonseringsperiod.  
 
Lions har fått betala för annonsutrymmet i media men med kraftiga rabatter (minst 50%). Själva produktionen 
av annonserna har reklambyrån Åkestam & Holst gjort åt Lions utan att ta marknadsmässigt betalt.  
 
Detta kombinerat med uppföljning med pluggannonser i Expressen, GT och Kvällsposten samt PR insatser 
centralt och lokalt när tillfälle givits har sannolikt bidragit till en ytterligare exponering av Lions.  
 
Det var Lions Riksmöte som 2005 beslutade om varumärkeskampanjen. Budgeten för den bestod till en del av 
en temporär medlemsavgiftshöjning (100 kronor per medlem för 3 år) samt äskande av bidrag från LCI. (GR 
beslutade att alla 10 distrikt skulle via MD söka s k ”matching grant, vilket gjordes i 3 år.) 
 
 
Förslag 
Att nu tvärt sluta med denna planerade investering i varumärket anser undertecknad vara synd. Alla som har 
lite kunskap i marknadsföring vet att det krävs årliga investeringar för att hålla varumärket levande.  
 
Att Lions har en ansträngd budget och svårt att uppnå relevant storlek på marknadsföringsbudget på central 
nivå är inte okänt. Att föreslå att fortsätta i en storleksordning på 1 miljoner per år för en riksomfattande 
annonsering kan vara svårt.  
 
Däremot föreslås att Lions ledning funderar på hur uppföljande insatser kan sättas in i de distrikt som mest 
behöver det, vilket är i befolkningstäta områden eller storstadsområdena.  
 
 
Undertecknad förslår att: 
Som en uppföljning av den investering som redan är nedlagd göra en fortsättning i Storstadsområdena 
Stockholm, Göteborg och kanske Malmö. (Distrikten 101-A, VG och P – som inte är ett storstadsområde – 
uppvisar de högsta minussiffrorna dags dato i medlemsstatistiken.)  
 
Varje distrikt kan söka USD 1750 om de matchar med lika mycket. MD kan dessutom söka 20 000 USD utan 
matching.  
 
Om vi i ett scenario ser att vi satsar på uppföljning av annonsering i Storstockholm och Göteborg så skulle om 
enbart dessa distrikt sökte bidrag från LCI komma upp i storlek cirka 22 000 kronor per år. Till detta måste då 
distrikten se om man kan matcha ur sin distriktskassa. Detta skulle ge 44 000 per får för annonsering i 
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Storstockholm och Göteborg, vilket tyvärr inte är tillräckligt för att uppnå effekt. I den förstudie som 
reklambyrån Åkestam & Holst gjorde åt Lions inför förarbetet inför beslut om varumärkeskampanj lade byrån 
det lägsta mediaförslaget (nivå 1) på ca 999 000 för media i Storstockholm, Göteborg och Malmö. Vilket är 
ungefär 300 000 per ort.  
 
Detta tarvar att guvernörsrådet ber alla 10 distrikt ånyo söka matching grant av LCI via MD vilket, om 
Sveriges Lions får bifall på äskande, skulle ge ca 110 000 kronor per år. Sedan behöver detta ”matchas”, dvs 
Sveriges Lions måst bidraga med lika mycket, vilket ger en summa av ca 200 000 kronor per år att fördela på 
Storstockholm och Storgöteborg. Till detta kommer det som MD kan söka utan ”matching”, dvs 20 000 USD 
ca 120 00 kr.  
 
Frågan är: Hur ska Sveriges Lions kunna ”matcha”? Omdisponering inom befintlig MD budget?  
 
Enbart av de berörda distriktens medlemmar?  (Ca 5000 medlemmar inom A, VG och U – vilket heller inte 
speglar helt Storstadsområdenas områden). Finns inom distriktens budget? 
(Ca 35 000 per distrikt x 3) Ska alla distrikt bidra med ca 10 000 plus MD?  
 
Utformning, förslag 
Utifrån ovan scenario, satsning på Storstockholm och Storgöteborg, föreslås att det blir en annonsering 
kombinerat med klubbaktiviteter inom områdena som går ut på att värva medlemmar samt tala för ”varan” = 
Lions, aktivt från klubbarnas sida under annonseringsperiod. Samt PR insatser i respektive område och från 
centralt håll som planeras ihop.  
 
Föreslås att kanalerna som redan är upparbetade med vårt budskap fortsatt används. Dvs kvällspressen i 
Storstockholm och Storgöteborg. (Finns upplagor som når enbart dessa områden enligt Impact.) 
 
Föreslås att det kommunikativa konceptet fortsätter, dvs att några av de medlemmar som kommit till tals i bild 
i senaste annonsomgången frågas för en fortsättning (ej Carter) en och en och att budskapet blir detsamma– 
dvs vad gör och står Lions för. DVS Bosse Parnevik säger vad det ger honom att vara med i Lions och på så 
sätt får vi in budskapet vad Lions gör och står för. Lasse Åberg säger för en annons etc. I detalj utformas 
naturligtvis annonserna senare ihop med byrå. Kostnaden för detta måste ingå i ovan resonerade summa.  
  
I skrivande stund har jag inget förslag till beslut utan vill att ledningen för Lions tar sig en funderar och 
diskussion kring detta. Och om man ser en öppning formar en arbetsgrupp som får arbeta fram ett slutligt 
förslag till GR.  
 
 
Med vänlig hälsning 
Maud Nordell 
Redaktör/PR/Info Lions Sverige, MD 101 
 





